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W trakcie czwartkowej sesji Rady Miejskiej grupa radnych wręczyła burmistrz Skoczowa 2,5 tys. czystych kartek
papieru do drukarki. 
W związku z oskarżeniami pani burmistrz o zbytnie zużywanie przez radę papieru, radni z klubu Mała Ojczyzna
postanowili złożyć się i oddać kartki. - Musimy dbać o budżet miasta. Pani burmistrz niestety zbyt późno
zorientowała się, że popełniła błąd w obliczeniach – mówi radny Zdzisław Baranowski. 
Janina Żagan, burmistrz miasta postanowiła oddać prezent do biura Rady Miejskiej. – Cieszę się z tego podarunku.
Gdybym jednak wiedziała, że sprawa przybierze taki obrót w ogóle nie poruszałabym tego tematu. Wydawało mi
się, że materiałów dostarczanych radnym jest wyjątkowo dużo. Kiedyś poszczególne materiały były dostarczane
odpowiednim komisjom. Nie wierzę w to, żeby każdy radny czytał wszystko. Na życzenie przewodniczącego
zainstalowaliśmy wideoprojektor. Teraz jest to urządzenie bardzo rzadko używane. Wszystkie uchwały można by
przecież wyświetlać przy pomocy tego rzutnika – stwierdza burmistrz. 
Przypomnijmy. Janina Żagan, w wywiadzie dla Wieści Skoczowskich zarzuciła radzie miejskiej zużywanie 8 tys. sztuk
kartek papieru na jedną sesję. Jednak Andrzej Bacza przewodniczący rady sprostował tą informacje twierdząc, że
zużycie kartek miesięcznie nie przekracza 4 tys. sztuk.

-  - - - - - - - - -

Posłuchaj racji radnego Zdzisława Baranowskiego, burmistrza Janiny Żagan oraz przewodniczącego rady - Andrzeja
Baczy.

 

POSŁUCHAJ
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Zdj.: Radny Zdzisław Baranowski czekał na odpowiedni moment, żeby wyciągnąć spod stołu niespodziankę
przygotowaną dla burmistrza.

Zobacz też: Przerzucają się papierami 
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